

Research Analyst/Associate

Full-time (APAC Remote)

Company Description

OP Ventures Fund I is a \$50mm+ venture fund dedicated to supporting early stage (pre-seed and seed) projects across the Web 3.0 space, including DeFi, Metaverse/GameFi, DAOs, and infrastructure layers. We're backed by top tier institutional players such as Huobi, Bybit, Galaxy Vision Hill, Digital Currency Group, and Republic, in addition to many notable crypto-native angels. The team has extensive experience in the crypto space as both investors and power users.

OP Crypto has also launched OP FOF I to make strategic investments in emerging venture fund managers with specialized vertical or geographical expertise. OP FOF I is backed by Ledgerprime and Mirana and is the first crypto venture fund of funds exclusively focused on investing in emerging managers on a global-scale.

Responsibilities

- Develop a personalized research process that involves qualitative and quantitative analysis to identify the latest industry trends, market changes, and new innovations across blockchain industry
- Conduct deep-dive research on topics like L1s, L2s, monolithic vs. modular blockchains, existing and new dApps, and much more
- Communicate with our internal and external audience through emails, telegram channels, blog posts, twitter threads, and other mediums about the state of the crypto industry and where it is moving
- Work with data using Excel/SQL/Python/etc to form analyses and explain them in charts and other data visualizations that are digestible
- Wear many hats, contribute to many projects, and adapt to the needs of the team at a fast growing organization
- Working with the investment team on due diligence of prospective investments

Qualifications

- Undergraduate degree or above with 0-4 years of experience; technical background (e.g. computer science, electrical engineering) strongly preferred; professional proficiency in English is a must
- Solid understanding of crypto-economics and blockchain technologies generally
- Prior venture capital or blockchain research experience preferred
- Ability to swiftly understand complex topics and work independently in a fast-paced environment
- Ability to write long-form reports and short-form threads about different crypto narratives and ideas in a
 way that is clear, accurate, and can be understood by the general public
- Capable of working with data using SQL or Python, or the desire to learn
- Familiarity with different tools and data sources as part of the research process
- Willingness and enthusiasm to learn new topics and be dynamic in a rapidly evolving space

Application

If you are interested, please send your resume with subject line of "OP Crypto APAC Investment Research- [Your Name]" to career@opcrypto.vc



研究分析师/经理

全职 (亚太区-远程)

公司介绍

OP风险投资基金一期是一支规模超5,000万美元的风险投资基金,致力于投资 Web 3.0 领域的早期(种子前和种子轮)项目,覆盖包括DeFi、Metaverse/GameFi、DAO 和基础设施层在内的多元赛道。基金背靠火币、Bybit、Galaxy Vision Hill、Digital Currency Group 和 Republic 等一线机构的支持及注资,同时得到许多知名加密原生天使投资人的投资。基金团队在加密货币领域拥有丰富的经验,既是资深投资者也是实力派用户。

OP Crypto 旗下同时有 OP FOF一期,专注于对具有独特的地域、专业领域优势的新兴基金进行战略投资。 OP FOF一期是第一只专注于在全球范围内投资新兴经理人的加密风险母基金。

工作职责

- 制定涉及定性和定量分析的个性化研究流程,识别区块链行业的最新行业趋势、市场变化和创新
- 对 L1、L2、单体区块链与模块化区块链、现有和新的 dApp 等主题进行深入研究
- 通过电子邮件、Telegram、博客、推特和其他媒体向内外部受众发布加密行业的状况及其发展方向
- 使用 Excel/SQL/Python/etc 处理和分析数据,并产出易于理解的数据可视化图表
- 在一个快速发展的组织中身兼多职,参与多个项目,并能够敏捷适应团队的需求
- 与投资团队合作,对潜在投资进行尽职调查

背景要求

- 本科及以上学历,0-4年工作经验;优先考虑理工科或技术背景(例如计算机科学、电气工程)
- 具备中英文双语工作能力
- 对加密经济学和区块链技术有扎实的了解
- 有风险投资或区块链研究经验者优先
- 能够快速理解复杂的概念和课题,并在快节奏的环境中独立工作
- 能够以清晰、准确且受众友好的方式撰写关于不同加密叙述和想法的长篇报告和短篇主题
- 能够使用 SQL 或 Python 处理数据,或者有学习的愿望
- 作为研究过程的一部分,熟悉不同的工具和数据源
- 学习了解新知识的意愿和热情,并具有在快速发展的领域快速迭代认知的能力

职位申请

如果你对我们的职位感兴趣,请发送简历到areer@opcrypto.vc,邮件标题"OP Crypto APAC Investment Research- [Your Name]"。